

张世豪



邮箱: 1035466738@qq.com 电话: 15952897103
所在地: 江苏镇江 出生年月: 2000年11月

教育背景

2018.09-2022.06	江苏科技大学	工商管理学士
主修课程: 组织行为学, 市场定义计划及运营, 企业会计级财务		
2020.07-2022.06	Latrobe University 乐卓博大学 QS 242	Bachelor of Finance 金融学士
主修课程: 公司金融, 金融衍生品, 投资组合管理, 环境经济学		
2022.07-2024.01	University of Sydney 悉尼大学 QS 19	Master of Commerce (Finance) 商学硕士 (金融方向)
主修课程: 国际金融, 公司收购, 国际贸易, 项目管理		

实习经历

北京银行	上海市	业务金融岗
2021.06-2021.07 跟银行前辈老师学习对公风控业务处理, 进行案例学习等整理分析数据, 了解银行工作基础以及职场规则		
长颈鹿英语	江苏省镇江市	市场专员
2020.11-2021.1 负责进行市场调查和分析, 对目标市场设计特殊的活动(与电影院协商举办亲子观影活动)吸引客流, 对兼职团队进行管理和工资结算		

获奖及荣誉

江苏科技大学育萃一等奖学金 江苏科技大学人民三等奖学金 La Trobe 大学大中华一等奖学金
江苏科技大学校三好学生 江苏科技大学优秀学生干部 江苏科技大学志愿先进服务个人

校园经历

2018.09-2020.06	江苏科技大学	班长
协助辅导员管理班级事务, 负责对接外教, 解决班级问题		
2019.09-2020.06	江苏科技大学	经济管理学院暖风志愿者协会实践部副部长
组织并参加: “育心相印, 有爱无障”帮助听力障碍的小朋友学习, 关注并帮助镇江市残疾人协会的唐氏综合征儿童群体, 并取得镇江市残疾人协会颁发的志愿者证书		
在镇江市举办的砂板乒乓球世界杯比赛中担任志愿者引导外国参赛人员, 并取得镇江市体育协会颁发的志愿证书		
2020.07-2022.06	Latrobe University	中国学生会活动部部长
和 Deakin 大学合作组织在墨尔本的中国留学生在元宵节、进行主题活动, 负责制作策划书, 并且和主席沟通与中国领事馆进行对接, 传播弘扬中国文化		
和 Australia College Information Center 对接, 组织 Latrobe 留学生参与端午节主题活动, 一解思乡之情		
2023.07-至今	University of Sydney	商学院导师项目
帮助引导来自多个国家商学院新生, 熟悉学校环境, 调整学习状态, 对学习有初步了解		
2023.09	University of Sydney	悉尼马拉松志愿者
担任悉尼马拉松志愿者, 为期一天的志愿服务活动, 为来自世界各地的马拉松选手加油鼓劲, 提供帮助		

技能及兴趣

英语能力: 雅思 (IELTS) 总分 6.5 听力 7.5 阅读 7 口语 6 写作 6
电脑能力: 熟练使用 Excel, Word, PPT, 有 python 基础
演讲能力: 公众演讲能力强, 在校 presentation 分数都取得较高分
领导能力: 领导能力强, 在校多次担任组织者职位, 独立工作能力强
业余爱好: 喜爱咖啡, 并在澳大利亚学习咖啡师技能, 喜爱徒步

SHIHAO ZHANG



Email: 10354667385@qq.com Tel: 15952897103
Location: Jiangsu Zhenjiang Date of Birth: 2000.11

EDUCATION BACKGROUND

2018.09-2022.06	Jiangsu University of Science and Technology	Bachelor of Business Administration
Major: Organisational Behaviour, Market Definition, Planning, and Practicing, Accounting and Finance for Business		
2020.07-2022.06	Latrobe University QS 242	Bachelor of Finance
Major: Corporate Finance, Financial Derivatives, Investment Portfolio Management, Environmental Economics		
2022.07-2024.01	University of Sydney QS 19	Master of Commerce (Finance)
Major: International Business Finance, Merges and Acquisitions, Global Business, Project Management		

INTERNSHIP EXPERIENCE

Bank of Beijing	Shanghai	Business Finance Position
2021.06-2021.07 Learn business handling of public risk control from senior bank staff, organise and analyse data through case study, and understand the working basis and workplace rules of banks in China.		
Giraffe English	Jiangsu, Zhenjiang	Market Specialist
2020.11-2021.1 Responsible for market research and analysis, design special activities for the target market (negotiate with the movie theater to hold parent-child viewing activities) to attract customers, manage the part-time team and settle wages.		

PRIZES AND HONOR

Jiangsu University of Science and Technology Yucui First-class Scholarship
Jiangsu University of Science and Technology People's Third-class Scholarship
La Trobe University First-class Great China Scholarship
Jiangsu University of Science and Technology Merit Student
Jiangsu University of Science and Technology Outstanding Student Leader

Jiangsu University of Science and Technology Volunteer Advanced Service Individual

UNIVERSITY EXPERIENCE

2018.09-2020.06	Jiangsu University of Science and Technology	Monitor
Assist the instructor to manage class affairs, be responsible for docking with foreign teachers, and solve class problems.		
2019.09-2020.06	Jiangsu University of Science and Technology	Vice Minister of Practice Department of Nuanfeng Volunteer Association
Organize and participate in: "Love Without Disability" helps children with hearing impairment to learn, pays attention to and helps children with Down syndrome group of Zhenjiang Disabled Persons Association, and has obtained volunteer certificate issued by Zhenjiang Disabled Persons Association Served as a volunteer to guide foreign participants in the Ping-pong World Cup held in Zhenjiang, and obtained the volunteer certificate issued by Zhenjiang Sports Association		
2020.07-2022.06	Latrobe University	Minister of Activities Department of Chinese Student Association
Cooperated with Deakin University to organize Chinese students in Melbourne to hold theme activities in the Lantern Festival, and was responsible for the preparation of the plan book, and communicated with the chairman and the Chinese Consulate to communicate and promote Chinese culture In conjunction with Australia College Information Center, I organized Latrobe international students to participate in Dragon Boat Festival themed activities.		
2023.07- till now	University of Sydney	Business Peer Mentor Program
Help guide new students from different countries (China, India, Palestine) to get familiar with the school environment, and have a preliminary understanding of learning in USYD.		

SKILLS AND HOBBYS

- English Skill: IELTS Overall: 6.5, Listening: 7.5, Reading: 7, Speaking: 6, Writing: 6
- Computer Skills: Familiar with Excel, Word, PPT, have basic knowledge to Python
- Personal Skills: High performance in Public Speaking, Achieve high marks in presentation in the University, Strong leadership abilities, have several times of experience working as a leader in the University, Strong ability to work independently.
- Hobbies: Like Coffee, Achieve Barista Certificate in Australia, Like Jogging